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Rada Miasta Włocławek Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 

 

 Protokół 2/2025 

 

2 Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w dniu 13 lutego 2025 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek, Zielony Rynek 11/13 sala nr 302. 

Obrady rozpoczęto 13 lutego 2025 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:34 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Dębczyński 

2. Jakub Girczyc 

3. Rafał Sobolewski nieobecny 

4. Ewa Szczepańska 

5. Daniel Tobjasz 

  

1. Sprawy organizacyjne. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska radny Jakub Girczyc 

otworzył posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji, co stanowi quorum i pozwala na 

podejmowanie prawomocnych decyzji oraz że w Biurze Rady Miasta znajdował się do wglądu 

Protokół nr 1 z dnia 16.01.2025 r., z którym członkowie mogli się zapoznać. Zmian do protokołu 

nie wniesiono.  

Wiceprzewodniczący Komisji przedstawił projekt porządku obrad, do którego nie wniesiono 

zmian i uwag, w związku z tym zaproponowany porządek został uznany za obowiązujący.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
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2. Opinia do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto 

Włocławek. 

Wprowadzenia do projektu uchwały, jak w uzasadnieniu dokonała Dyrektor Wydziału 

Gospodarowania Mieniem Komunalnym Pani Magdalena Stefanowska. 

Po zakończonej wypowiedzi Pani Dyrektor, Wiceprzewodniczący Komisji Jakub Girczyc dodał, że 

nabór pierwszych wniosków do Społecznej Agencji Najmu zaplanowano na początek miesiąca 

marca br. 

Następnie Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radny Daniel Tobjasz zapytał o ilość przydzielonych i niewyremontowanych mieszkań oraz o 

zabezpieczenie środków. 

Dyrektor Wydziału poinformowała o 3 mieszkaniach bez określenia daty remontu oraz o 

zabezpieczeniu środków przez AZK w kwocie 1 mln. zł. Poinformowała również, że na remonty 

mieszkań przyznawane są różne kwoty.  

Radny Daniel Tobjasz zapytał o zmniejszenie liczby wnioskodawców na listach z 50 do 30. 

Dyrektor Wydziału wyjaśniła, że zmiana polega na realizacji przydziału 50 wniosków z ubiegłego 

roku, natomiast w 2025 roku proponuje się przydzielenie 30 lokali mieszkalnych. 

Radny Janusz Dębczyński zapytał o korzyści dla Miasta, wynikające z utworzenia Społecznej 

Agencji Najmu. 

Dyrektor Wydziału wyjaśniła, że usprawni to przydział lokali i obrót tymi lokalami, a przede 

wszystkim daje możliwości pozyskania środków zewnętrznych. 

Maciej Szymański Dyrektor Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Gospodarki Komunalnej dodał, 

że prowadzone są działania związane z prowadzeniem realizacji polityki mieszkaniowej przez 

Społeczną Agencją Najmu. 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Jakub Girczyc zapytał o uzyskanie nowego lokalu przez 

najemcę, którego wcześniej inny lokal był zadłużony oraz czy w ramach zasad i kryterium 

wynajmowania lokali będzie zabezpieczenie przed zadłużeniem tych mieszkań. 
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Dyrektor Wydziału stwierdziła, że zasady i kryteria wynajmu lokalu mieszkalnego zostaną ustalone 

i na pewno takie zabezpieczenia będą brane pod uwagę. 

W dalszej części obrad Komisji Państwo Radni wspólnie prowadzili dyskusję w sprawie zasad 

wynajmowania lokali. 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

ww. uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 

Opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja wypracowała pozytywną opinię do ww. 

projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wprowadzenia do projektu uchwały, jak w uzasadnieniu dokonał Maciej Szymański Dyrektor 

Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Gospodarki Komunalnej. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinii do projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja wypracowała pozytywną opinię do ww. 

projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia jej przebiegu. 

Wprowadzenia do projektu uchwały, jak w uzasadnieniu dokonał Dyrektor Wydziału Dróg, 

Transportu Zbiorowego i Energii Pan Paweł Żyżelewicz. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Opinii do projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 

jej przebiegu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja wypracowała pozytywną opinię do ww. 

projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

5. Opinia do projektu uchwały Rady Miasta Włocławek w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście 

Włocławek na rok 2025. 

Wprowadzenia do projektu uchwały, jak w uzasadnieniu dokonał Maciej Szymański Dyrektor 

Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Gospodarki Komunalnej. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Opinii do projektu uchwały Rady Miasta Włocławek w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 
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Rafał Sobolewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja wypracowała pozytywną opinię do ww. 

projektu uchwały. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

6. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska Rady Miasta Włocławek za 2024r. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska zakomunikował, że wraz 

z zawiadomieniem o porządku obrad przesłane zostało także Sprawozdanie z działań, jakie 

podejmowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w roku ubiegłym. 

Wobec powyższego otwierając dyskusję zwrócił się do radnych z zapytaniem czy wnoszą uwagi 

do przedłożonego Sprawozdania za rok 2024. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w roku 2024. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska Rady 

Miasta Włocławek za 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski  

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 

przyjęła ww. Sprawozdanie w zaproponowanym brzmieniu. 
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Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

7. Przyjęcie planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska na rok 

2025. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska poinformował, że 

członkowie Komisji otrzymali propozycję Planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska na rok 2025. 

W związku z tym otwierając dyskusję zwrócił się do obecnych radnych z zapytaniem czy wnoszą 

uwagi do przekazanej propozycji. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji Jakub Girczyc poddał 

pod głosowanie Plan pracy Komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Janusz Dębczyński, Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 

przyjęła Plan pracy na rok 2025 w zaproponowanym brzmieniu. 

Plan pracy Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 W tym punkcie obrad nie zgłoszono żadnych wniosków. 
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9. Zakończenie obrad Komisji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska Jakub Girczyc zakończył obrady w dniu 13 lutego 2025 roku. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska radny Jakub Girczyc 

Przygotowała: Ewa Pranik 


